
Schriftelijke vragen (art. 40 RvO) SGP Papendrecht aan de burgemeester over het bericht dat het 

luchtalarm wordt afgeschaft 

Dinsdag 5 maart 2024 

1. Heeft u kennisgenomen van het besluit van de minister van Justitie en Veiligheid om het 
luchtalarm af te schaffen? 

2. Kunt u aangeven op hoeveel plekken in Papendrecht luidsprekers zijn aangebracht voor dit 
alarmeringssysteem? 

3. Heeft u kennisgenomen van de kritiek op het besluit van de minister vanuit onder andere de 
Veiligheidsregio Rotterdam-Rijnmond?1  

4. Deelt u de zorgen ten aanzien van de gevoeligheid van het telefoonsysteem en risico's voor 
laaggeletterden of mensen die digitaal minder vaardig zijn? 

5. Ziet u zelf wellicht nog andere risico’s van het afschaffen van het luchtalarm? 
6. Kunt u aangeven hoe in de Veiligheidsregio Zuid Holland Zuid (VRZHZ) over dit besluit wordt 

gedacht, mede gelet op de vele vervoersbewegingen (trein/vrachtwagen) met gevaarlijke stoffen 
en de aanwezige industrie in onze regio? 

7. Bent u bereid om het verdwijnen van het luchtalarm aan te kaarten in het Algemeen Bestuur van 
de VRZHZ en samen met de andere gemeenten in onze veiligheidsregio hierover aan de bel te 
trekken bij de minister, bijvoorbeeld via een gezamenlijke brief vanuit de VRZHZ? 

8. Is het mogelijk dat in bepaalde gebieden in onze regio of in Papendrecht het alarmeringssysteem 
wel wordt behouden gelet op de aanwezige risico’s in onze veiligheidsregio? 

 
1 https://nos.nl/artikel/2511154-zorgen-over-afschaffen-luchtalarm-onbegrijpelijk-en-onverantwoord  

https://nos.nl/artikel/2511154-zorgen-over-afschaffen-luchtalarm-onbegrijpelijk-en-onverantwoord

